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ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2020-2021 

 

Data: 24.11.2020     Lloc: virtual 

Inici de la reunió: 19h    Final de la reunió: 20.25h 

 

ASSISTEIXEN: 

 Robert Mundet Anglada, president 

 Sílvia Martí, vocal 

 Martí Vallès Prats, vocal 

 Sílvia Simon, vocal 

 Marià Montsunyer, vocal 

 Nerta Cervera, tècnica de l’àrea d’educació 

 Isabel Carbó, directora Escola Puig d’Arques 

 Dante Zabaleta, director La Salle 

 Alba Abulí, directora Escola Aldric 

 Carme Garcia, directora Llar d’Infants Taps 

 Josep Poch, director INS Cassà 

 Ampa’s escoles  

 Representants professors  

 Representants alumnes  

 Representats pares i mares  

 Representants PAS  

 Mª Angels Mir, tècnica de Cultura, Entitats i Festes 

 Laura Prunell, tècnica de ciutadania 

 Sònia Medina, secretària CEM  

 

S’EXCUSEN: 

 Jaume Molas, coordinador esportiu de l’Ajuntament de Cassà de la 

Selva 

 Cristina Canyet, tècnica Sala Gala 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

L’acta de la sessió anterior s’aprova per unanimitat dels membres assistents. 
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2. VALORACIÓ REFORÇ ESCOLAR ESTIU 

S’explica la necessitat que va sorgir d’organitzar un reforç escolar, que complementés 

els altres casals d’estiu existents. Aquest projecte es va desenvolupar puntualment, 

degut al context del COVID-19. Van participar al reforç escolar d’estiu 87 alumnes de 

primària i secundària i se’n fa una valoració positiva.  

 

3. CONSELL MUNICIPAL DELS INFANTS 

Es va aturar el CIM com a conseqüència del confinament. No es va poder acabar de 

fer les propostes, però una de les idees que va sorgir, va ser un ordinador per a la 

biblioteca de Cassà. Des de l’Ajuntament es va decidir realitzar aquesta proposta. 

S’enviarà un mail als alumnes, famílies i professors explicant la finalització del projecte 

i fotografies de l’ordinador. 

Aquest any, degut a la situació actual, es va decidir que no es realitzaria el CIM. 

   

4. CREC 

Actualment hi ha uns 70 alumnes al CREC i també utilitzen les instal·lacions els 

alumnes del PFI Auxiliar de Vivers i Jardins. S’ha millorat l’espai: canvi de teulada, 

taules noves, un nou lavabo, cortines noves, s’ha comprat ordinadors, projector,... 

S’ha realitzat un canvi de contracte amb l’empresa que gestiona el servei, Tot Oci SL, 

per tal de poder realitzar el servei de forma telemàtica. Des de l’ajuntament s’ha cedit 

dispositius electrònics als alumnes amb la finalitat de no aturar el servei. 

El servei no està al 100% degut al COVID-19, al gener es reobriran les inscripcions.  

 

5. SERVEI D’ATENCIÓ DIÜRNA 

Aquest servei depèn de Serveis Socials i funciona amb normalitat, tenint en compte 

totes les mesures de seguretat del COVID-19. Mentre no canviï la situació, seguirà 

funcionant amb normalitat. 

 

6. ESPAI D’ESTUDI PER ALUMNES D’ESO 

Es poden apuntar a aquest servei tots els alumnes que ho sol·licitin, pagant una quota 

anual, d’aquesta manera es cobreix el reforç de tota la etapa educativa.  

El servei es feia presencialment, però s’ha hagut de passar a fer de forma telemàtica 

per les mesures del COVID-19, tot i això ha tingut molt bona resposta i els alumnes 

s’han connectat sense problemes. 
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Actualment, hi ha 12 alumnes i s’han pogut repartir en dos grups de 6 i fer-ho 

presencialment. De cares al gener, si les mesures ho permeten, es podrien apuntar 

més alumnes. 

 

7. SERVEI MUNICIPAL DE LOGOPÈDIA 

Es va dur a terme una reunió amb els directors dels centres, per determinar com 

s’havia de mantenir el servei. El servei, actualment funciona de forma individualitzada, 

per tal de poder-lo mantenir. Aquest servei funciona molt bé. 

 

8. PROJECTE ESCOLA OBERTA 

Aquest curs escolar, com a conseqüència de la COVID-19, hi ha hagut moltes 

dificultats per tal de poder oferir un lloc de pràctiques a l’alumnat del projecte singular 

de l’Institut Cassà. Per aquest motiu, des de l’Ajuntament s’ha acollit a 6 alumnes per 

tal d’oferir-los un lloc on poder realitzar les pràctiques. 

El director de l’INS Cassà, Josep Poch, posa de manifest la dificultat dels alumnes per 

realitzar les pràctiques externes al centre i dona les gràcies a l’Ajuntament per 

reubicar-los. 

 

9. PROJECTE APRENENTATGE I SERVEI 

Enguany, com a conseqüència de la COVID-19, des de l’Ajuntament no es pot oferir 

activitats per a l’alumnat de l’Institut Cassà degut a les restriccions imposades per les 

autoritats competents.  

 

10. SUBVENCIONS DIVERSES 2020 I CANVIS DE CARES AL 2021 

Aquest curs s’acaba el conveni del projecte recicla text i de cares al curs que ve es 

modifica totalment el projecte. Existeix una demanda per utilitzar les subvencions amb 

objectes molt més amplis que els que es recollien en el conveni anterior. Les 

necessitats d’educació van evolucionant i des de l’ajuntament es volen adaptar.  

Es mantindrà l’import de 46.900 € de la subvenció de socialització de llibres i els 2.000 

€ de subvencions nominatives. Per tant, l’Ajuntament destinarà el mateix import a 

subvencions a les AMPA/AFA, però en canviarà l’objecte i la distribució de l’import. 

Així, quedaran cinc subvencions nominatives, una per a cada AMPA/AFA de Cassà de 

la Selva. D’altra banda, s’ampliarà l’objecte de la de la subvenció (mobiliari, 

manteniment de centres educatius, activitats AMPA’s, socialització de llibres, 

connectivitat, equipaments informàtics, material pedagògic, etc.). L’import de 46.900 €, 

es dividirà en tot l’alumnat matriculat als centres educatius de Cassà de la Selva, 

excepte els alumnes de la Llar d’Infants Taps i els alumnes de batxillerat, ja que no 

cursen estudis obligatoris. Cada AMPA/AFA disposarà de l’import extret de multiplicar 

l’import de cada infant pel nombre d’alumnes matriculats en el seu centre educatiu. 
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Així mateix, en aquest import s’hi sumaran els 2.000€ de subvenció nominativa que ja 

tenien fins a dia d’avui les AMPA/AFA de l’escola Aldric, Puig d’Arques i INS Cassà. 

La Llar d’Infants Taps manté la subvenció nominativa de 2.000€. 

El representant de l’AFA Aldric, pregunta si des de l’AFA es pot decidir lliurement 

l’objecte de la subvenció, sense tenir en compte la socialització de llibres. Des de 

l’Ajuntament es respon que es podrà escollir l’objecte de la subvenció que millor 

s’adapti a les seves necessitats. 

També intervé la directora de l’Escola Puig d’Arques, Isabel Carbó, per preguntar si hi 

ha algun marge o percentatge en l’objecte de la subvenció. Des de l’ajuntament es 

reitera que no hi haurà directrius ni percentatges, que cada AMPA/escola decidirà. 

El director de l’INS Cassà, Josep Poch, pregunta si s’ha de consensuar l’objecte de la 

subvenció entre AMPA i direcció, i quan podran saber l’import de la subvenció. Des de 

l’Ajuntament es respon que s’han de consensuar els objectius, que els centres hauran 

de comunicar el número d’alumnes matriculats i s’estima que al desembre sabran 

l’import de la subvenció. 

 

11. FORMACIÓ POSTOBLIGATÒRIA: ALFABETITZACIÓ EN CATALÀ, 

ALFABETITZACIÓ DIGITAL, ESPAI D’ESTUDIS IOC, ACTIC, ETC. 

La formació per persones adultes, tot i la situació de COVID-19, ha tingut força 

demanda. Ara mateix, el servei s’està duent a terme de forma telemàtica, excepte els 

que es poden fer en grups reduïts de 6 persones. 

L’institut de Cassà ha presentat dos projectes per poder realitzar cicles formatius. En 

Marià Montsunyer, emfatitza la importància d’apostar per cicles formatius, ja que 

respon a unes necessitats diferents del que disposem actualment al poble. 

 

12. PFI AUXILIAR DE VIVERS I JARDINS 

El PFI d’Auxiliar de Vivers i Jardins es realitza conjuntament amb l’Ajuntament de 

Llagostera. Va destinat a alumnes de 16 a 21 anys, sense graduat d’ESO. Estan totes 

les places ocupades, té un gran èxit. 

En Josep Poch, pregunta quants alumnes hi ha de Cassà, la regidora, li respon que 

actualment un, n’hi havia tres, però durant el confinament dos es van treure el graduat 

d’ESO. 

 

13. AJUDES SOCIOEDUCATIVES PER A FAMÍLIES AMB VULNERABILITAT 

SOCIAL 

Es vol facilitar que les famílies amb vulnerabilitat social es puguin apuntar a activitats 

educatives. Des dels serveis socials es valorarà la situació de les famílies i si ho veuen 
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adequat es podrà subvencionar l’activitat. S’han dedicat 20.000 € a aquestes ajudes, 

amb les quals es pot ajudar a molta gent en activitats extraescolar, casals d’estiu, 

formació per adults,... 

En Dante Zabaleta, director de La Salle, pregunta si hi ha criteris específic d’accés a 

aquesta ajuda. Els criteris són socioeconòmics, des de serveis socials es valoren les 

dues vessants, però no hi ha un criteri marcat. 

 

14. DIA INTERNACIONAL DE CIUTATS EDUCADORES  

El dia 30 de novembre és el Dia Internacional de la Ciutat Educadora, a més a més, es 

celebren 30 anys de la Carta de Ciutats Educadores. Per commemorar aquest dia, de 

18 a 20h es realitzarà una projecció a la façana de Can Trinxeria del logo i el cartell de 

Ciutat Educadora. Des de l’Ajuntament es convida a visualitzar el cartell per implicar la 

població en la ciutat educadora. 

  

15. TORN OBERT DE PARAULES 

La Paula Plana, integrant de la Plataforma Volem Jornada Continua a Catalunya, 

explica com seria la jornada lectiva continua. L’horari seria de 9 a 14h, seguidament hi 

hauria menjador i extraescolars. Explica que a moltes comunitats s’està duent a terme 

aquesta compactació, però a Catalunya hi ha moltes reticències. Pregunta als directors 

dels centres si han rebut un sondeig d’opinió per les famílies que se’ls va fer arribar. 

En Dante, director de La Salle, explica que no han rebut aquest sondeig i explica que 

des del Departament d’Educació no es va en aquesta direcció, comenta que hi ha 

diferents estudis que no ho recomanen i que no vol donar falses esperances a les 

famílies fent aquest sondeig. 

En Josep Poch, director de l’INS de Cassà, explica la seva experiència amb la jornada 

compactada i explica que la majoria de famílies i comunitat educativa n’estan 

contentes. 

La Isabel Carbó, directora del Puig d’Arques, explica que tampoc han rebut el sondeig i 

que hauria de quedar clar que és una proposta aliena a l’escola. 

L’Alba Abulí, directora de l’Aldric, explica que al seu centre ja es va promoure la 

jornada compactada fa uns anys i va quedar bastant igualat, destaca que la gent 

principalment volia informació. 

El President del CEM, Robert Mundet, proposa que es faci arribar la informació als 

centres. 

Sense més a tractar s’aixeca la sessió a les 20:25h. 

 

 



   
 

6 
 

 


